## 圓光佛學學報徵文稿約

## Articles Solicited by Yuan Kuang Journal of Buddhist Studies

本學報歡迎學者們惠稿與佛教有關之學術性論文。

The committee of this Journal welcomes scholars to contribute their academic papers on Buddhism

來稿時,中、日文字數以 10,000~20,000 字為宜;英文字數以 15,000~25,000 字為宜。請 自撰六百字之中文摘要,及五個以內的關鍵字,並附上參考書目。撰稿時請參考本學報論文 體例。

When Chinese or Japanese is contributed, please type about 10,000~20,000 characters. If English is used, please type around 15,000~25,000 words. An abstract of 600 words, a list of reference and no more than five keywords should be attached. For the convenience of editing, please refer to the writing style in this Journal.

本學報採審稿制隨到隨審。

All Papers will be immediately edited and reviewed by the committee of Yuan Kuang Journal of Buddhist Studies.

本學報有文字之刪改權,如不同意請事先聲明。二校盡可能請作者自校,文字請勿作過 多刪補,以免造成編輯困難。

The committee of this Journal has the authority to correct the usage of words. If you will not allow this practice, please state in advance. We suggest that, if possible, the author makes the second proofreading. In this case, please do not add too much modification.

來稿經採用後,版權即屬於本學報所有,並授權於本所之網路資料庫或光碟流通。未經本所編輯委員會同意,不得在他處發表或另行出版。

When the contribution is accepted, the copyright will belong to this Journal. Furthermore, the Yuan Kuang Institute of Buddhist Studies has the option to publish these articles in its internet data bank or to make a CD Rom. Finally, without the permission of the Editing and Reviewing Committee, it is strictly prohibited to be published in other magazine or printed separately.

歡迎國內、外各單位之學術期刊相互交換。

Academic periodicals, whether local or overseas, are welcome to exchange with this Journal.

來稿請註明中英文姓名、服務單位及職稱、詳細住址,請寄下列地址:

320 桃園市中壢區圓光一路 228 號 圓光佛學學報 編輯部

電話: (03) 498-4449 傳真: (03) 498-6980、(03) 498-7159 E-mail: journal@ykbi.edu.tw

When sending us your paper, please state your name in Chinese & English, the school or company that you are working for and the corresponding address. Please write to:

Editing Department of Yuan Kuang Journal of Buddhist Studies

No. 228, Yuanguang 1st Rd., Zhongli Dist., Taoyuan City 320, Taiwan (R.O.C.)

Tel: 886-3-498-4449 Fax: 886-3-498-6980, 886-3-498-7159 E-mail: journal@ykbi.edu.tw